
KS Gradišče
Volllna konferenca DU - Društvo upokojencev Gradtšče je imelo

1. marca 1984 volilno konferenco. V uvodu je pevski zbor upokojen-
cev Gradišče zapel nekaj narodnih in partizanskih pesmi. .

iz poročila o delu, ki ga je podal dosedanji predsednik Jože Arh, je
razvidno, da je društvo, od skromnih začetkov pred 6 leti do danes,
doseglo velik razmah. Društvo šteje 464 članov in precej jih sodeluje
v družbenopolitičnih in samoupravnih organih v krajevni skupnosti.
Posebej so v pcročilu prikazali napore društva za ohranitev ambu-
lante Mirje, saj je zdravstveni dom Center za starejše občane preveč
oddaljen.

Društvo skrbi tudi za družabno žtvljenje in rekreacijo svojih članov
Dobro organiziranih izletov se je udeležilo 337 članov. Sahovska
sekcija se vključuje v razna tekmovanja in njeni člani dosegajo na
turnirjih najboljše uvrstitve. Pevska sekcija šteje 16 članov; zbor je
nastopal na prireditvah v KS, na srečanju ZB in v Iskri v Pržanu.
Društvo je uspešno pripravilo teden upokojencev in organiziralo
tovariško srečanje. Za novo leto in ob dnevu žena so obiskali najsta-
rejše krajane in krajanke. Organizirali so tudi letovanja za člane
društva.

Na konferenci so imeli pripombe na visoke cene v počitniškem
domu upokojencev v Izoli; te cene pozimi presežejo celo cene drugih
hotelov ob morju. Izvolili so nekaj novih članov odbora društva in
sprejeli obširni program dela za leto 1984.

• • •

Kultura na osvobojenem ozeml|u - Ob dnevu žena je naša kra-
janka, slikarka Alenka Gerlovič obiskala najstarejše otroke v WZ dr.
France Prešeren in WE Vrtača. Pripovedovala jim je o nastanku lutk,
lutkovnih igric in predstav na osvobojenem ozemlju v Črmošnjicah.
Mali šolarji so jo z zanimanjem poslušali in tudi razna njihova
zanimiva vprašanja niso izostala. Otroci so ji ob dnevu žena čestitali
in ji poklonili šopek spomladanskega cvetja.

* ^ * f

Jože Smole mod kra|anl KS Gradlsče - V dvorani krajevne skup-
nosti Gradišče se je 13. marca zbralo nad 100 Clanov osnovnih
organizacij ZK in akttvistov SZDL. Zbranim je spregovoril naš krajan
in predsednik mestnega komiteja ZKS Jože Smole.

Pogovor je tekel o pogajanjih z MMS in o trenutnem gospodar-
skem položaju, o katerem sta razpravljala tudi CK ZKS in CK ZKJ, V
razpravi, ki je sledila, so udeleženci pogovora nakazali vrsto proble-
mov in vprašanj, na katera je Jože Smole izčrpno odgovarjal. Pogo-
vor so sklenili z ugotovitvijo. da bomo uspeli le s skupnimi močmj ob
vztrajanju na doslednem in discipliniranem izvajanju gospodarske
stabilizacije. Na sestanku so tudi obsodili nekatere točke predlaga-
nega scenarija za proslavo 25. maja, ker take, kot so predvidene,
zalijo človeško dostojanstvo.


